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Rozhovor měsíce

mínkách musejí žít a které, aby měly
do budoucna možnost ve své zemi ně
co změnit k lepšímu, potřebují mít pří
stup ke vzdělání. Samozřejmě nám
bylo jasné, že jde o rozsáhlý problém,
který nemůžeme vyřešit. Ale někdy
prostě vítězí okamžité emoce nad ro
zumovými argumenty, proč něco nejde
nebo to nemá smysl. A přesně to se
stalo. Naskytla se příležitost, tak jsme
do toho šli .

Jakou konkrétní podobu měla vaše
pomoc dětem v Kongu?
V souvislosti se zmiňovanou cestou ke
vzdělání nás napadlo (i po konzulta
cích se zmiňovanou pracovnicí OSN,
která na místě situaci posuzovala) jako
ideální způsob podpory, byť jen malé
a možná symbolické, ale prostě l idské,
nákup a předání školních pomůcek
místním potřebným dětem.

Taková materiální pomoc asi obnáší
spoustu komplikací, co se týče ná
kupu a hlavně přepravy a předání.
Jak jste situaci řešili?
Velmi záhy jsme zjisti l i , že pokud se
nám podaří vybrat nějaké peníze, bude
mnohem lepší nakoupit materiál až pří
mo v Kongu než u nás, abychom elimi
novali náklady spojené s drahou logi
stikou. Nákupem v Kongu jsme navíc
lehce podpoři l i i místní prodejce.

V jaké hodnotě? Kolik se na tuto
akci podařilo vybrat a kde?
Šlo o cca 1 2 000 Kč. V našich měřít
kách to není mnoho, v těch afrických
docela hodně. Nedělal i jsme žádnou
velkou oficiální sbírku, jen jsme se
osobně a v relativně krátké době snaži
l i pro myšlenku získat l idi v našem oko
lí. Proto považujeme vybranou částku
za velký úspěch a vážíme si empatií
l idí, kteří se zapoji l i . Na projekt přispělo
1 0 rodin z Holubic a Kozince, za což
jim touto cestou ještě jednou děkuji .

Možná by v tu chvíli pomohla větší
propagace, zveřejnění v rámci obec
ních možností.
To jistě, ale pro nás to byl spíše ko
mornější projekt, chtěl i jsme to prostě
zkusit, byť v menším měřítku. V přípa
dě, že budeme v pomoci potřebným
dětem pokračovat, j istě j iž propagaci
pojmeme trochu šířej i .

Plánujete další podobný projekt?
Věříme, že má smysl se do podobných

projektů zapojovat. Po zvážení všech
pro a proti prioritně u nás, v České re
publice a konkrétně v našem regionu.
Určitě chceme podporovat děti . Tako
vých projektů existuje hodně, takže
zvažujeme, že bychom vybral i nějaký
vhodný a na ten se zaměřil i .

Jakého typu?
Nejvíce potřebné se nám aktuálně jeví
děti v dětských domovech v teenager
ském věku, které mají odcházet z děts
kých domovů do běžného života. Ten
přechod pro ně bývá velice těžký.
Hledáme cesty, jak bychom v tomto
směru mohli pomoci. Nebráníme se ale
jakékoliv dobré myšlence ve prospěch
dětí, která by se objevila a naše pomoc
by v ní měla smysl.

Vraťme se ještě ke Kongu. Pod ja
kou hlavičkou byly školní pomůcky
předávány?
Šlo o projekt ERZ BIKE, takže pod
hlavičkou ERZ BIKE. Náš zmocněnec
v Africe při předávání dárků stručně
nastíni l , kdo jsme a o co nám jde.

O co vám tedy jde?
O boj s bezohledností a lhostejností,
o pomoc potřebným, byť v malém mě
řítku. O alespoň drobnou podporu je
j ich svébytnosti a víry v lepší život v je
j ich domovině, byť v těžkých a pro nás
nepředstavitelných podmínkách.

Kolik dětí se mohlo radovat ze škol
ních pomůcek od ERZ BIKE?
Pomůcky byly na začátku školního ro
ku rozdány na dvou základních školách
(asi 70 dětí) v odlehlých venkovských

Vánoce jsou za dveřmi. Většina z nás
má už připraveny dárky pro své nejbl iž
ší a těší se, jak si uži je cukroví, kapra
nebo řízků, teploučka domova, dovole
né, odpočinku nebo sportovních rado
vánek o prázdninách. Právě vánoční
období nám přišlo ideální pro rozhovor
s člověkem, který v letošním roce (kro
mě jiného) realizoval velmi zajímavý
charitativní projekt na pomoc dětem,
které Vánoce tak jako my v žádném
případě neprožívají. A nejen Vánoce –
celý jej ich život je úplně o něčem ji
ném. Jediné, čeho mají dostatek, je
totiž ono zmiňované teploučko a to po
celý rok. Žijí totiž v Africe, v Demokra
tické republice Kongo.
Nejspíše si řeknete – a co jako my tady
máme společného s dětmi v Kongu?
Copak není dost českých dětí, které
potřebují pomoc? Narovinu  před roz
hovorem s panem Petrem Veličkou ,
osobností dnešního vydání, jsem si to
říkala také. Po něm už ne. Pochopila
jsem, v čem byl spouštěč a smysl tako
vé akce. A také příležitosti a cesty, kte
ré takový projekt může otevřít ve pros
pěch našich dětí a nejen dětí – včetně
těch z Holubic a Kozince.
Možná si vzpomenete, že před časem
již jsme s panem Veličkou rozhovor dě
lal i (společně s panem Zemanem).
Vyšel v září 201 6 a tématem rozhovoru
byl spolek ERZ BIKE, který od roku
201 5 začal v Holubicích působit. Už
tenkrát se mluvilo nejen o cyklistice,
ale o přesahu aktivit členů spolku do
života obce. ERZ BIKE se průběžně
aktivně podílí na organizaci akcí pro
děti. Mnozí si vybavíte třeba parádní
velkou cyklodráhu na dětském dni ne
bo třeba tančícího loupežníka Borise
v pohádkovém lese. Zasvěcení vědí,
že Borise originálně ztvárni l právě pan
Velička. Co se od minulého rozhovo
ru změnilo? Jaké zkušenosti spolek
i pan Velička získal? Dejme mu tedy
slovo a začněme u projektu Kongo.

Pane Veličko, jak vznikla myšlenka
pomoci dětem v Kongu?
Člověk v životě potkává spoustu l idí.
Někteří jej ovl ivní více, j iní méně. Takto
jsme se před časem potkali s jednou
paní, která pracuje v mírových misích
OSN. Její práce ji zavedla do válkou
poničené a stále nestabilní Demokrati
cké republiky Kongo. Slovo dalo slovo
a její zážitky a zkušenosti daly vznik
nout myšlence, že by bylo dobré zkusit
pomoci dětem, které v takových pod

CHCE SE VÁM NĚCO UDĚLAT? TAK TO UDĚLEJTE.☺

Pan Petr Velička  takhle jste jej mohli
potkat na Dětském dni u cyklodráhy

Pokračování na str. 4
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Rozhovor měsíce  pokračování

vymýšlet a dělat nové a zajímavé pro
jekty, abychom ze setrvačnosti ne
sklouzl i k jednotvárnosti a nezájmu,
k podceňování organizace a tím ke
snížené kvalitě akcí. ERZ BIKE má po
měrně stálou základnu lidí, kteří nám
pomáhají  za jej ich ochotu a pomoc
jim i na tomto místě děkuji .
Abychom se mohli dál rozvíjet (a teď
nemyslím jen na ERZ BIKE), potřebo
vali bychom tahouny, kreativce, l idi
s energií a ochotou ji předávat ve
prospěch svého okolí. Bez ohledu na
vlastní náklady a relativní ztrátu vlast
ního volného času. A také hodně schá
zejí oponenti – takoví, kteří vše jen
neodkývnou, ale hledají protiargumen
ty, naznačují, kde by mohl být problém,
co by mohlo jít j inak a lépe. Díky tako
vým „rýpalům“ se mohou věci posou
vat, být lépe promyšlené a tím lepší.
Takoví l idé tady jsou, to vím, ale zatím
se jej ich potenciál poněkud skrývá.
Byl bych moc rád, kdyby se nám
podaři lo trochu oživit tradiční akce, aby
nekončily pro nedostatek l idí, ochot
ných se podílet na organizaci, nebo
pro nezájem lidí o akci v tom stylu, jak
je j im nabídnuta. Určitě to není chyba
těch, kteří akce připravují. Podle mého
názoru schází nějaké zastřešení, právě
někdo s energií, nápady i dostatečnou
mírou zodpovědnosti, který by vše
náležitě koordinoval. Něco jako kulturní
referent. Jak se obec rozrůstá a nároky
na akce vzrůstají, možná by to stálo za
zvážení.

Připravuje ERZ BIKE aktuálně něja
kou akci, na kterou byste mohl naše
čtenáře pozvat?
Rád bych vás pozval na půlnoční zpí
vání v kozinecké kapličce skutečně
o půlnoci na Štědrý den, které vloni
vzniklo spontánně a skoro na poslední
chvíl i , ale hodně se líbi lo. Všichni do
stanou zpěvníčky (texty), Kuba Urban

se postará o hudební doprovod (přidá
se někdo?).

A další plánované akce ERZ BIKu?
Rádi bychom pokračovali v účasti na
obecních akcích pro děti, budel i zájem
a naše účast bude mít smysl. Teď na
podzim jsme trochu polevil i v přednáš
kových aktivitách pro školky, ale došlo
nám, že se v nich děti střídají a má
tedy smysl je dělat opakovaně. Také
bych konečně rád realizoval něco po
dobného jako ve školkách i ve škole.
K tomu samozřejmě cykloakce, je toho
více a průběžně přibývá, což je možné
sledovat nejlépe na našem facebooku
ERZ BIKE.

Osobně jsme vás již zpovídali v mi
nulém rozhovoru – změnilo se něco
v tomto směru?
Myslím, že ne. Stále pracuji na mana
žerské pozici v Bidfoodu (Nowaco)
v Kralupech a jsem tam spokojen. Spo
kojenost v práci mi dává energii , kterou
mohu mimo jiné věnovat aktivitám ERZ
BIKu. Touto cestou bych chtěl celé své
rodině poděkovat za stálou podporu,
sounáležitost a toleranci ke všem mým
aktivitám nad rámec povinností.

Je něco, co byste rád vzkázal našim
čtenářům?
Pokud chtějí, aby u nás v obci vše fun
govalo tak jak má, nestačí jen přihlížet
nebo kritizovat, když se něco nepove
de. Je potřeba se zapojit, ptát se, navr
hovat, oponovat, v rámci svých možno
stí i pomáhat. Doba přináší negativní
jev uzavírání se l idí do sebe. Byl bych
moc rád, kdyby to u nás neplati lo.

Nu a zlatá rybka na závěr – co byste
si od ní aktuálně přál?
Nikdy jsem nad takovou možností moc
nepřemýšlel, asi proto, že jsem hodně
zvyklý spoléhat sám na sebe. Že co
neudělám, to nebude. Že chcil i , aby
bylo líp, musím začít u sebe, zvednout
se a něco pro to udělat. To je asi i ta
kové mé životní krédo. Takže co bych
si přál? Kromě těch zřejmých věcí jako
je hlavně zdraví sobě i všem kolem
mne, mne jedno přání napadá  chtěl
bych se naučit hrát na nějaký hudební
nástroj. Moc se mi líbí, když to někdo
umí a hudbou předává poslouchajícím
něco zvláštního  pocity, energii . . .

Děkujeme za rozhovor a přejeme
vám i ERZ BIKu hodně energie, mo
tivace, perspektivy, nápadů, podaře
ných akcí a splněných přání.

oblastech v provinci i J ižní Kivu. Jedna
škola byla "běžná" a druhá v uprchl ic
kém táboře. Pomůcky a také nějaké
sladkosti předávali naši přátelé ze Sta
bi l izační mise OSN (za což i touto ces
tou ještě jednou velmi děkujeme, byť
nemůžeme jmenovitě, stejně jako za
pomoc s organizací a zajištěním celé
ho projektu). Naše zástupce všude vře
le vítal i – děti , vedení školy i obce a ta
ké veřejnost a rodiče.

A druhá škola?
Druhou zastávkou byl uprchl ický tábor
ve vesnici WALUNGU. Jeho obyvatelé
mají za sebou pohnutou histori i . Pře
vážně se jedná o bývalé bojovníky,
kteří byl i zapojeni ve rwandské genoci
dě v roce 1 994 a po ukončení bojů
uprchl i i se svými rodinami do Demo
kratické republiky Kongo. V táboře žije
44 rodin se 1 06 dětmi. Některé děti se
narodily j iž za plotem tábora, a tak
znají okolní kraj inu pouze zpoza dřevě
ného plotu s ostnatým drátem. Přes
všechny útrapy, které j im do cesty život
nachystal, se snaží v táboře vlastními
si lami organizovat vzdělání, a tak se
jeden ze stanů v dopoledních hodinách
mění na školu a v podvečerních na
kostel. V tomto případě nebyly naše
školní potřeby distribuovány přímo
mezi děti , protože výuka v této škole je
hodně specifická, ale byly předány
před očima školáků ředitel i školy a uči
telskému sboru. Aby školáci neodchá
zeli s prázdnou, koupil i jsme jim zase
aspoň nějaké drobné sladkosti. Osudy
těchto l idí a dětí jsou pohnuté, ale vě
řím, že naše poselství j im usnadní
vstup do života na druhé straně plotu. . .
Naznačil i jsme jim, že svět o nich ví
a že nám jej ich osudy nejsou lhostejné.

V současné době, kdy se po celém
světě řeší migrační krize, je to celé
poněkud hlubší myšlenka než by se
na první pohled mohlo zdát. Myslím,
že mnozí z nás pochopili, že i taková
drobná a emocemi vyhecovaná po
moc může mít svůj smysl. A také že
když se chce, všechno jde.
Vraťme se k ostatním aktivitám ERZ
BIKE. Jaká je aktuální situace?
Nedávno si možná někteří na face
booku všimli , že jsem volal do sítě tak
nějak o pomoc. ERZ BIKE něco doká
zal, zapoji l se do řady akcí. Ale kam jej
dál směřovat? To je to, co aktuálně
řešíme. Aby spolek neztrati l smysl, mu
sí se někam dále posouvat. Je potřeba HM

4
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VYJÁDŘENÍ ZÁJMU O VYUŽITÍ ZEMNÍHO PLYNU
OBEC HOLUBICEKOZINEC

Vaše jméno a příjmení:

Ulice: Číslo popisné:

Kontaktní email:
(nepovinné, pro příp. komunikaci)

Odpovídajícíodpovědi, prosíme, označte křížkem.

1 . Máte reálný zájem o zavedení zemního plynu do domu/bytu? ANO NE

2. Pokud ano, na co konkrétně byste zemní plyn využil/a? Můžete označit více možností.

vaření ohřev vody topení technologie CNG (stlačený zemní plyn)

3. Jste vlastníkem dané nemovitosti? ANO NE

4. Pokud ne, souhlasi l by vlastník nemovitosti s připojením odběrného místa? ANO NE

5. O jaký typ nemovitosti se jedná? rodinný dům bytový dům nebytový prostor

6. Kolik obydlených bytů se nachází v dané nemovitosti? Vepište počet.

7. Pokud se v dané nemovitosti nachází nebytový prostor, uveďte prosím, co se zde nachází:

obchod restaurace kavárna hotel administrativní prostor

v současnosti nevyužitý prostor j iné (popište):

8. Je daná nemovitost zateplená? ANO NE

Informace z obce

SRDEČNĚ ZVEME NA SETKÁNÍ SE ZASTUPITELI OBCE

Plánované termíny veřejných zasedání obecního zastupitelstva pro rok 201 9:
1 9. února, 26. března, 23. dubna, 28. května, 25. června, 24. září, 29. října, 26. l istopadu, 1 7. prosince
Veřejné zasedání probíhá vždy od 1 8.00 hodin v zasedací místnosti Obecního úřadu Holubice.

Dne 1 1 . prosince 201 8 se konalo letos poslední veřejné zasedání zastupitelstva obce. Zápis z tohoto jednání bohužel nesti
hnul uzávěrku tohoto vydání Našich novin  najdete jej na obecním webu www.holubicekozinec.cz.

5

OBJEVILA SE MOŽNOST PLYNOFIKACE OBCE  CO VY NA TO?
Naše obec byla vyhodnocena jako potenciálně vhodná lokalita k plošné plynofikaci. Společnost GasNet, s.r.o. , člen skupiny
innogy, se na nás obráti la se žádostí o zmapování zájmu obyvatel o zavedení a využití zemního plynu . Proto vám
předkládáme dotazník, ve kterém můžete vyjádřit své pozitivní nebo negativní stanovisko k této možnosti.
Pro upřesnění  plyn by byl v případě realizace přiveden ke hranici vašeho pozemku a instalaci rozvodů plynu do domu již
byste si museli zaj istit sami. Také nejde o žádnou nabídku na dodávku energií, ze které by pak pro vás vyplývaly nějaké
závazky.
Dotazníkový průzkum ukáže, jestl i by investice do realizace byla u nás v obci efektivní či nikol i .
Prosím, vyplňte tedy následující dotazník, vystřihněte jej a přineste do 31 . ledna 201 9 na podatelnu obecního úřadu.
Můžete jej také po vyplnění naskenovat a poslat na email info@holubicekozinec.cz. Formulář dotazníku najdete i na
obecním webu.
Děkujeme, že se do průzkumu zapojíte, aby byl za naši obec co nejobjektivnější.



Blahopřejeme jubilantům

V listopadu oslavili narozeniny:
Slivenecká Jaroslava

Paducha Karel
Pašteková Klementina

Maršíková Vlasta
Nováčková Marie

V prosinci slaví:
Kaluš Miroslav

Šíchová Jaroslava
Mil lerová Eva

Ochotný Stanislav
Kubelka Václav
Táborská Jiřina

Všem oslavencům přejeme
hodně zdraví, štěstí

a spokojenosti do dalších let.

REKONSTRUKCE POŠTY
S předstihem bychom vás rádi upozor
ni l i na uzavření pošty Tursko z důvo
du rekonstrukce a to v termínu

25. ledna  3. února 201 9.

V tuto dobu bude pošta zcela uzavřena
a veškeré zásilky budou ukládány na
poště v Roztokách. Doporučujeme pro
to zohlednit tento fakt předem a počítat
s případnými komplikacemi.

Rekonstrukce pošty sou
visí s přechodem na pro
voz typu Pošta Partner,
který bude nově spadat
pod Obecní úřad Tursko.

Od této novinky si sl ibujeme zlepšení
služeb pro vás, modernizaci techniky
(v jednání je i možnost platit platebními
kartami), rozšíření provozní doby (nově
bude otevřeno i ve čtvrtek odpoledne)
a minimalizaci výpadků v provozu
pošty.
Děkujeme za pochopení a doufáme, že
od 4. února, kdy bude pošta po rekon
strukci otevřena, budete moci být s její
mi službami spokojenější.
Velmi doufáme, že se podaří vyřešit
také setrvávající problém s nedostat
kem doručovatelů. Jedna dobrá zpráva
na závěr: nově lze našemu "balíkáři"
dobírky platit platebními kartami .
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VÁNOČNÍ PROVOZNÍ DOBA
OBECNÍHO ÚŘADU

V pátek 21 . prosince bude otevřeno
od 8 do 1 2 hodin, o vánočních svátcích
bude samozřejmě zavřeno.
Dále si pak před koncem roku můžete
potřebné záležitosti na obecním úřadě
vyřídit ve čtvrtek 27. 1 2. jen odpoled
ne od 1 2 do 1 6 hodin, v pátek 28. 1 2.
dopoledne od 8 do 1 2 hodin.
Otevřeno bude i v silvestrovské pon
dělí 31 .1 2. a to od 8 do 1 2 hodin.
Děkujeme za pochopení.

POPLATKY 201 9
Na obecním úřadu budou od ledna
vybírány tyto poplatky na rok 201 9:

1 . Poplatek za svoz
komunálního odpadu
► výše poplatku činí 650 Kč za
osobu přihlášenou v obci k trvalému
pobytu
Splatnost poplatku do 1 5. 2. 201 9

2. Poplatek za psa
► 1 00 Kč za prvního psa
► 1 50 Kč za každého dalšího psa
Splatnost poplatku do 31 . 5. 201 9,
nebo po pořízení psa. Povinnost
platit vzniká od 4. měsíce věku psa.

3. Poplatek za užívání
veřejného prostranství
► vozidla do 3,5 t  1 200 Kč/rok
► vozidla nad 3,5 t  2 400 Kč/rok

4. Poplatek za svoz
bioodpadu

► nádoba 1 20 l  1 1 6 Kč/měsíc
► nádoba 240 l  1 47 Kč/měsíc
Svoz probíhá od dubna do konce
listopadu. Pokud chcete svoz zahájit
později než v dubnu, doporučujeme
poplatek uhradit až v termínu, od
kdy svoz požadujete.

Platby výše uvedených poplatků
lze provádět

a) v hotovosti či platební kartou
na pokladně OÚ kdykoliv během
úředních hodin :
Úterý: 8.00  1 1 .30 1 2.00  1 8.00
Čtvrtek: 8.00  1 1 .30 1 2.00  1 6.00

b) bezhotovostní platbou na číslo
účtu 9 9 2 4 1 1 1 / 0 1 0 0 (Komerční
banka, a.s.). V případě platby ban
kovním převodem uveďte jako varia
bi lní symbol číslo popisné domu. Do
zprávy pro příjemce vepište, o jaký
poplatek se jedná a vaše příjmení.
Příklad: VS = 175; zpráva pro příjem
ce = Svoz KO, Novákovi (hlášeny tři
osoby); částka = 1 950 Kč (3 x 650 Kč)

Informace o ostatních poplatcích
najdete na obecním webu.
Upozornění: při podání žádosti
o zrušení trvalého pobytu vybírán
poplatek 100 Kč za každou dotče
nou osobu.

Děkujeme za pochopení a včasné
provedení patřičných plateb.

KAM S NÍM?
Od 7. do 1 4. ledna 201 9 bude již

tradičně u eurocesty v Holubím háji
přistaven speciální kontejner

na dosloužilé vánoční stromky.
Prosíme, nevhazujte stromky do

uzavíratelných červených kontejnerů
na bioodpad! Děkujeme.

UPOZORNĚNÍ
K PARKOVÁNÍ VOZIDEL

Vzhledem k neudržitelnosti situace
s parkováním aut mimo vyhrazená par
kovací stání jak v obytných zónách, tak
mimo ně, upozorňujeme majitele a uži
vatele aut, že obecní úřad bude od
nového roku nucen přistoupit k určitým
nepopulárním opatřením, aby byla zaji
štěna dostupnost komunikací pro
zimní údržbu a pro průjezd vozidel
záchranných či technických služeb.
Upozorňujeme, že v obytných zónách
platí ze zákona zákaz parkování
mimo vyznačená parkovací stání.
Majitelé jsou povinni zaj istit parkování
všech jimi užívaných vozidel na vlast
ním pozemku.
V případě povoleného parkování na
obecním pozemku či komunikaci bu
dou vybírány patřičné poplatky.

VODNÉ A STOČNÉ
Rádi oznamujeme, že ceny vodného
a stočného se pro rok 201 9 nemění.
Zůstává vodné = 53,24 Kč/m3 s DPH,
stočné = 30 Kč/m3 s DPH.
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POZOR:
OBDOBÍ HONŮ!

Upozorňujeme, že od listopadu až
do konce ledna probíhá v katast
ru obce HolubiceKozinec období
honů.
Jedná se převážně o soboty, kdy
jsou pořádány společné hony v ho
nitbě RUSAVKAERZ. Součástí ho
nitby jsou lokality Erz, Rusavka,
Hradiště, Štípka, ale i další.
V zájmu bezpečnosti je v uvede
ných lokalitách až do konce ledna
vyžadováno omezení jízdy na ko
ních a pohybu psů .
Doporučujeme vám dbát zvýšené
opatrnosti a pro bezpečnost svoji
a svých čtyřnohých přátel se těmto
lokalitám o sobotách raději vyhnout.

Pro dotazy a informace o plánova
ných akcích myslivců je k dispozici
kontaktní telefon 739 588 228.

KDY DO KNIHOVNY?
Upozorňujeme, že obecní knihovna
bude od 20. prosince až do 2. ledna
201 9, tedy po dobu vánočních svát
ků a prázdnin, uzavřena.
Od 3. ledna se na vás budeme těšit
v obvyklé otevírací době s novou kole
kcí knih z kladenské knihovny. Něco
pěkného na zimní večery si můžete při
jít vybrat v pondělí od 1 4 do 1 8 hodin
nebo ve čtvrtek od 1 5 do 1 7 hodin.
Přejeme vám šťastné Vánoce a do
nového roku 201 9 hodně zdraví,
spokojenosti a skvělé zábavy nejen
s knižními přáteli.

REKONSTRUKCE POMNÍKU PADLÝM  PŘÍSPĚVEK
OBCE K OSLAVÁM 1 00. VÝROČÍ VZNIKU REPUBLIKY

PODAŘILO SE:
NOVÝ SPOJ 31 6 DO KRALUP A ZPĚT
Na základě požadavku občanů naší obce proběhla v posledních týdnech jednání
s organizací ROPID ve věci zlepšení autobusového spojení linkou PID 31 6
do/z Kralup nad Vltavou na konci odpolední špičky pracovního dne.
Změna spočívá v prodloužení jednoho páru spojů z Holubic do Kralup nad Vlta
vou a zpět  konkrétně se toto opatření týká spoje s odjezdem v 1 7.30 hodin
z Bořislavky a spoje v 1 8.55 hodin z Holubic do Prahy, který by tak krátce po půl
sedmé večer odjížděl z Kralup nad Vltavou.
Zastupitelstvo obce HolubiceKozinec schváli lo na svém veřejném zasedání
financování vzniklých vícenákladů, na kterých se budeme podílet s vybranými
okolními obcemi. Ke změně jízdního řádu dojde od 3. ledna 201 9.

Tomáš Nedvídek, zastupitel obce Holubice

VÍTÁNÍ OBČÁNKŮ
Vážení rodiče,
v sobotu 6. dubna 201 9 se pod zášti
tou starostky obce Holubice uskuteční
akt vítání dětí, které se narodily/narodí
v období od 1 . 7. 201 8 do 31 . 1 2. 201 8.
Pokud máte zájem , aby vaše děťátko
bylo v tento den přivítáno mezi občany
obce HolubiceKozinec, sdělte na OÚ
Holubice jméno, příjmení dítěte, datum
jeho narození a svou adresu (případně
jméno, pokud je odlišné od dítěte) nej
později do 31 . 1 . 201 9 a to na email
nada.vymerova@holubicekozinec.cz.
Podmínkou účasti na slavnostním ob
řadu je trvalý pobyt dítěte v obci.
V případě dotazů se obraťte na paní
Vymerovou na tel. 31 5 786 086.

STOLNÍ KALENDÁŘ 201 9
Nový rok je v těchto dnech skutečně již
za dveřmi, a tak vám naposledy nabízí
me náš regionální, historicky laděný
stolní kalendář na rok 201 9.
Cena kalendáře je 60 Kč, zakoupit jej
můžete na obecním úřadě stejně jako
další upomínkové dárky z Holubic.

Tak už zase přicházejí
chvíle ohlížení se a bilancování.
Někdy se dařilo, někdy méně.
Tak už to chodí a asi to tak má být,
abychom se poučili
a posunuli se zase dál.
Dál do roku 2019. Jaký bude?
Takový, jaký si ho uděláme.
Ano, některé věci neovlivníme,
ale spoustu jich přeci jen ovlivnit
můžeme...
Přejeme vám, abyste si užili
krásné a pohodové Vánoce
a v novém roce se vám vše dařilo
tak, jak si budete přát.

Vedení obce HolubiceKozinec
a redakční rada Našich novin

pf 2019

Před rekonstrukcí Po rekonstrukci
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CHCEME VÁM K JUBILEU PŘÁT...

Příjemnou tradicí l istopadových dnů je
setkání seniorů. Ani letošní rok nebyl
výj imkou. Očekávaný host paní Jaro
slava Obermaierová se ze zdravotních
důvodů nakonec nemohla zúčastnit.
Přejeme jí proto brzké uzdravení a vě
říme, že to vyjde příště. Kdo tedy letos
při jal pozvání obce HolubiceKozinec?
Možná vám napoví následující fi lmová
hláška: „Jsem dcera národa Jana Žiž
ky!“ Uhodli jste?
Měli jsme tu čest přivítat mezi námi
herečku paní Naďu Konvalinkovou ,
která rozzáři la večer svou milou a pří
větivou povahou. Poděli la se s námi
o zážitky ze své herecké profese,
mluvila o spolupráci s hereckými kole
gy, o krásném přátelství s Květou Fia
lovou. Svým humorem „nakazila“ celý
sál. Kombinace s písničkami pana Ho
vorky zajisti la úžasnou atmosféru.
Co dodat? Pro všechny zúčastněné to
byl j istě nezapomenutelný zážitek, kte
rý bude hřát v srdcích minimálně celou
zimu. Nezbývá než si přát, aby příští
rok byla opět tak velká účast a tak
dobrá zábava jako letos. Budeme se
těšit.

8

NEČEKANÁ, ALE VYDAŘENÁ ZÁMĚNA NA PŘEDVÁNOČNÍM SETKÁNÍ SENIORŮ

Pan Karel Paducha slaví v těchto
dnech 80. narozeniny. Strávil neuvěři
telných padesát let svého života na
Kozinci. Pracoval v zemědělství i ve
stavebnictví. V rámci své profese ces
toval po celé republice, a tak se s man
želkou 1 8x stěhovali za prací. Radost
mu dělají nejen děti, ale i vnoučátka
a pravnoučátka.

Dalším jubilantem je paní Klementina
Pašteková, o které jsme se v Našich
novinách už zmiňovali . Na Kozinci ži je
j iž 45 let, celý život pracovala v země
dělství. Má rozvětvenou rodinu, pro
kterou je její optimismus, dobrá nálada
a elán j istě velmi posilující. Tyto vlast
nosti ani ve věku devadesáti let roz
hodně neztrácí.

Paní Vlasta Maršíková z Holubic po
chází ze čtyř dětí a od deseti let svého
věku žije v Holubicích. Pracovala od
svých 1 4 let. Celý život byla členkou
Sokola a aktivně se věnovala dětem.
Má dvě dcery, pět vnoučat a pět
pravnoučat. Ve svých 80 letech je
energickou a aktivní ženou, která
oplývá humorem a optimismem.

Pravidelně se snažíme navštěvovat naše spoluobčany, kteří slaví významná životní výročí. Jsme rádi, že v l istopadu hned
tři oslavenci svoli l i ke zveřejnění v Našich novinách. Co nám o sobě v rámci gratulací prozradil i?

Ke kytici a blahopřání od paní starostky posíláme všem našim oslavencům ještě pár slov za nás všechny:
Jen to nejkrásnější, co může život dát, chceme vám k jubileu přát. Ať slza bolesti vám tvář nikdy nezmáčí, žal a smutek ať
se zády otáčí. Ať jen zdraví, štěstí, láska a dobrota jsou náplní dalších let vašeho života. AP

AP
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ZTRATIL MIKULÁŠ SVŮJ PLÁŠŤ?
I kdepak. To se jen zpívá a ví to každé malé dítě. A vědí to
všichni, kdo jej letos viděl i na obecní Mikulášské nadílce,
která tentokrát vyšla na pátek 30. l istopadu.
Pro děti byl připraven zábavný program v podání dvou pánů,
kteří se po několika soutěžích, hrách, dovádění s nafukova
cími balonky a veselém tancování rozloučil i , aby po přes
távce uvolni l i místo Mikuláši a čertovi . Že to byli opět oni,
to bylo dospělákům jasné, ale děti si to samozřejmě užily 
některé i se slzičkami. . . Kdo ale překonal strach a Mikuláši
něco zarecitoval nebo zazpíval, mohl se radovat z nadílky.
Mikulášská se dle ohlasů opět vydaři la. Pánové bavil i nejen
děti, ale i dospělé, dětičky se hóódně vyřádily, takže po tom
silném zážitku j istě dobře spinkaly  a dlouho nebudou zlobit.
Nu a všichni, kdo na čerty a spol. mezitím nepřestanou věřit,
se už mohou těšit na příští rok. ☺

HLEDÁ SE KUCHAŘ/KA

Mateřská škola Tursko hledá
kuchaře či kuchařku do školní jídelny.

Požadujeme:
kvalifikační předpoklady,
praxe v oboru výhodou ,
spolehl ivost a chuť pracovat.

ČESKO ZASE ZPÍVALO KOLEDY
V rámci akce Česko zpívá koledy, kterou pořádá Deník, se
1 2. 1 2. opět zpívalo na stovkách míst po celé České republi
ce. A jedním z nich byl i Holubí háj v HolubicíchKozinci.
I když bylo celý den ošklivé počasí, sněživé a mrazivé, v do
bu zpívání se jako na objednávku trochu umoudři lo a nako
nec bylo docela příjemně. Účast byla hojná, zase o něco
větší než vloni. Vypadá to, že jsme se chyti l i pěkné tradice.
Paní Veronice Erbanové děkujeme za organizaci a Petrovi
Erbanovi za sólo na trumpetu. Krásné Vánoce všem!

Kontaktní telefon:
777 763 729

Email:
ms.tursko@centrum.cz
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ADVENTNÍ ČAS V MATEŘSKÉ ŠKOLCE
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ANI NA ZÁKLADNÍ ŠKOLE PŘED VÁNOCEMI NELENOŠILI

Každoročně je prosinec v mateřské
škole ve znamení rozzářených dět
ských očí, úsměvů, zvědavosti, práce
s vánočními symboly, oslav i kulturních
zážitků.
Ve středu 5. prosince k nám tradičně
zavítal Mikuláš s andělem i čertíkem.
S každým vážně promluvil , pochváli l ,
ale z Velké zlaté knihy hříchů připomněl
také prohřešky, které děti mohly napra
vit básničkou. Čertík tak nakonec na
štěstí nikoho neodnesl a všechny děti
dostaly odměnou vánoční sladkosti.
Druhý adventní týden pravidelně nav
štěvujeme divadlo. Tentokrát jsme se
při představení dozvěděli , jak slaví Vá

noce Spejbl a Hurvínek.
Nejvíce se všichni celý advent těši l i
nejen na Vánoce, ale také na tradiční
Zimní slavnost, kterou v podvečer 1 8.
prosince zaháji ly paní učitelky s dětmi
pásmem krásných vánočních písniček
a básní. Na hosty čekal úžasný pro
gram, zakončený ohnivou show a také
již tradičním ohňostrojem.
Slavnostně prostřený vánoční stůl če
kal ve školce na děti 1 9. prosince. Po
té, co si ve třídách rozbali ly dárky od
Ježíška, si mohly užít netradiční oběd
ve štědrovečerním duchu.
Děkujeme všem, kteří se na našich
školkových Vánocích podílel i .

Prosinec je vždy určitým vrcholem
celoroční práce s dětmi  přípravy na
vánoční akce probíhají j iž od počátku
podzimu. Přestože na podzimní Houbi
čkovou slavnost nejspíš nikdo nezapo
mene, předvánoční čas je prostě jedi
nečný  dojemný a krásný. Doufejme,
že nikoho z nás již letos nezaskočí
virové onemocnění rukanohaústa či
chřipka a že Vánoce i konec roku pro
ži jeme ve zdraví a šťastně.
Do nového roku 201 9 přejeme všem
především zdraví, štěstí, lásku a spo
kojenost v duši.

Mgr. Eva Bělíková
ředitelka Mateřské školy Holubice

S blížícím se koncem roku je ve škole
vždy spousta práce.
Předvánoční akce začaly v neděli 1 1 .
l istopadu oslavou svátku svatého
Martina v Tursku. V rámci příprav se
už několik týdnů před tímto svátkem
z oken školy l inuly tóny písní, oslavu
jících zimu a sníh  a venku bylo skoro
ještě léto. Kolemjdoucí v tričkách tak
poslouchali : „Louky, pole, vše je bílé,
do Vánoc je jenom chvíle“. Ale teplo
nakonec pominulo a na svatého Mar
tina zima byla. Sice ne bílá, ale byla.
I když jsme se letos museli obejít bez
koně i svatého Martina, který by na

něm přijel , oslavy jsme si uži l i . Lampio
nový průvod dorazil do Křížovnické ba
šty, kde vystoupil téměř stohlavý sbor
žáků naší školy s pásmem svatomar
tinských písní. Významným hostem byl
pan farář Lukáš Lipenský, který všem
připomněl histori i svátku. Všechny děti
j iž tradičně dostaly koláčky. Zaměst
nanci školy napekli svatomartinské
rohlíčky, které byly v průběhu akce
zcela vykoupeny. Děkuji všem za jej ich
podíl na úspěšné akci.
V prosinci jsme postupně pomohli
rozsvítit obecní vánoční stromy 
nejprve v Tursku a o týden později

v Holubicích. Děti si opět připravily hu
dební pásmo s texty, které by třeba
konečně mohly na Vánoce přivolat
sníh: „Zafoukalo od severu, to vám by
la síla, vloček spadly mil ióny a země je
bílá." Co myslíte, bude?
Přeji všem lidem, kteří mají něco spo
lečného s naší školou, a i těm, kteří
nám jen prostě fandí, krásné a bohaté
Vánoce, pohodové vánoční prázdniny
a do nového roku 201 9 hodně zdraví
a štěstí. Připomínám, že ve škole se
opět sejdeme až v pondělí 7. ledna.

Renata Vařechová
ředitelka ZŠ Tursko/Holubice
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HOLUBICKÝ VÁNOČNÍ STROM UŽ ZASE SVÍTÍ

VHolubicích a Kozinci nejsou žádné padavky.
I když v sobotu 8. prosince pěkně studeně fouka
lo, neodradilo to ani malé, ani velké  přišli na

vánoční trhy, bohatý hudební
program a rozsvícení obec
ního vánočního stromu.
Tedy dvou stromů, víme.

V zasedací místnosti obecního úřadu
probíhaly vánoční dílničky, kde se každý

mohl trochu ohřát a přitom si vyrobit
nějakou pěknou vánoční dekoraci.

Tak ať náš vánoční strom svítí do daleka,
přitahuje do Holubic a Kozince vše dobré
a my si užívejme pokojnou předvánoční
a brzy již krásnou vánoční atmosféru.

Vánoční písně a koledy zazněly letos
v podání vynikající Báry Zemanové
a pěveckého sboru naší základní školy.



Informace, které by se mohly hodit1 2

V minulém vydání Našich novin jsem
vám slíbi l pár důležitých informací na
téma odpovědnosti. S novým Občan
ským zákoníkem se toto téma stalo
aktuálnějším více než kdy dříve. Co
pro nás ona odpovědnost vlastně zna
mená? Každý z nás odpovídá za ško
du způsobenou třetí osobě. V oblasti
našeho bydlení to znamená určité od
l išnosti , když byt/dům/nemovitost vlast
níte nebo si j i pronajímáte.

Jsem vlastník nemovitosti a zároveň
v ní bydlím.
V tom případě odpovídám za škody
vzniklé provozem, tedy užíváním bytu.
Klasickou škodou je vytopení sousedů
nebo zaviněný požár, vzniklý třeba od
svíčky či cigarety.
Jako vlastník musím myslet i na tu část
odpovědnosti, které se říká odpověd
nost z vlastnictví nemovitosti . Pro pří
klad k požáru může totiž dojít i zkratem
elektřiny ve zdi. Nad rámec běžné údr
žby své nemovitosti toto neovlivníte,
nicméně i tak jako vlastník nemovitosti
za takto vzniklou škodu odpovídáte.
V případě, že bydlíte v bytovém do
mě, můžete se domnívat, že takovou
situaci by řešila pojistka vašeho byto

vého domu. Může a nemusí. Jde o to,
jak moc komplexní pojištění (a jak moc
aktuální) bytový dům má. Pojistka by
tového domu může sahat pouze ke
hranicím vašeho bytu. Určil i technik,
že ke zkratu došlo za touto hranicí,
poj istka bytového domu nepomůže.
Znáte obsah pojistné smlouvy vašeho
bytového domu?

Jsem vlastník nemovitosti a pronají
mám ji.
V tomto případě situace svádí k tomu
si myslet, že odpovědnost řešit nemu
sím, je to přece věc nájemníka. To je
bohužel častý omyl. Nájemník odpoví
dá za škody vzniklé provozem, tedy
užíváním bytu. Opět může jít o vytope
ní sousedů nebo zaviněný požár. Ná
jemník ručí za škody, které způsobí
vám jako majitel i  to často řeší j iž ná
jemní smlouva. Škody vzniklé z vlast
nictví nemovitosti (a zase jsme napří
klad u zkratu ve zdi), jdou vždy za
vlastníkem nemovitosti .
Má váš nájemník správně nastavenou
pojistku odpovědnosti? Nevíte, zda ji
vůbec má? Jako majitel máte plné prá
vo si toto zanést do smlouvy a pojištění
vyžadovat. Chráníte svůj majetek.

Jsem nájemník, nejsem vlastníkem
nemovitosti .
Jako nájemník odpovídáte za škody
vzniklé provozem, tedy užíváním bytu.
Odpovídáte ale i za škodu způsobenou
majitel i bytu.

Jen pro úplnost  pojištění odpovědno
sti kryje také ostatní obyvatele bytu.
A rada na závěr. Při uzavírání vaší
smlouvy se hodně ptejte. Dobrý pojiš
ťovací poradce se bude také hodně
ptát vás. Jedině tak může být smlouva
správně nastavená.
Přeji vám krásné Vánoce a šťastný
nový rok 201 9 bez nepříjemných
událostí, škod a problémů.

Ing. Luboš MAJGOT
lubos.majgot@ial l ianz.cz
+ 420 777 596 585

Pomáhám lidem
připravit se
na nepříjemné
situace.

VLASTNÍM NEBO JEN BYDLÍM?

Díky podpoře obecního úřadu mají od
l istopadu 201 8 senioři s trvalým poby
tem v Holubicích a Kozinci od pondělí
do pátku možnost dovážky obědů .
Každý den lze vybírat z pěti jídel, které
se skládají z polévky a hlavního jídla.
Jídla jsou čerstvá a balená do jedno
rázových obalů. Cena jídel je 79 Kč.
Dopravné za obědy hradí obec.
Službu rozvozu obědů mohou využít
i ostatní občané, tedy nejen senioři, ale
dopravné si hradí sami (25 Kč/oběd).
Bl ižší informace o podmínkách dovozu
obědů se dozvíte na obecním úřadě.
Rozvozy obědů zajišťuje společnost
Kvalitní podzim života. Obědy ale ne
jsou jej ich jedinou a hlavní aktivitou.
Tou je terénní pečovatelská služba

pro klienty z řad seniorů a dalších po
třebných osob  a to i v našem regionu.
Pečovatelky denně vyjíždějí navštívit
kl ienty u nich doma, pomoci j im s ná
kupy, s hygienou a úklidem, doprovodit
je k lékaři. Tato služba je placená (bo
hužel, jak bychom byli rádi, kdyby ne
musela), ale na druhou stranu pomáhá
našim klientům oddálit nástup do do
mova pro seniory, LDN a dalších zaří
zení. Naše sociální pracovnice může
zdarma poradit v záležitostech styku
s úřady, zejména s vyřizováním přís
pěvku na péči a dalších sociálních dá
vek. Jako doplňkovou službu pro naše
klienty a další potřebné občany jsme
před několika lety zřídi l i půjčovnu
kompenzačních pomůcek. Kl ientům
tak můžeme zapůjčit elektrické a me
chanické vozíky, různé druhy chodítek
a zvedáků a zejména polohovací lůžka
s příslušenstvím.
Naším posláním je starat se o seniory.
Aktuálně máme kapacitu 1 00 klientů,
ale zájem o naše služby nás postupně
nutí kapacitu navyšovat.

Před Vánocemi díky našim sponzorům
rádi děláme některým našim klientům
radost vánočním balíčkem  jako tomu
nedávno bylo i v Holubicích (viz foto) .
Bl ižší informace můžete najít na webu
www.kvalitnipodzimzivota.cz nebo je
možné volat přímo do kanceláře spo
lečnosti na číslo 778 095 645.

Lenka Klestilová
Kvalitní podzim života

KVALITNÍ PODZIM ŽIVOTA  SLUŽBY NEJEN PRO NAŠE SENIORY
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tricku, dva góly si připsal Pavel Rodr
(jeden z penalty) a jednou se mezi tyče
strefi l Milan Pilík.

Nezbývá než popřát našim chlapcům
a celému týmu krásné a pohodové
Vánoce, přiměřeně přiměřeně cukroví
a dalších dobrot, aby v zimní přípravě
pak nemuseli s následky Vánoc bojo
vat.☺ Do nového roku přejeme hlavně
pevné zdraví, přesnou mušku, rych
lé nohy, velkou dávku štěstí, pěkné
ho fotbalu a krásných gólů v sítích
soupeřů.

PODZIM BYL PRO FOTBALISTY TJ SOKOL HOLUBICE VELMI ÚSPĚŠNÝ
I když se nám na podzim ne vždy da
ři lo, jak bychom si přál i , dokázali jsme
v závěru zabojovat a obsadit před zi
mní přestávkou úžasné 3. místo v ta
bulce krajské 1 . B třídy skupiny B.
Velkou pochvalu a poděkování si
zaslouží jak hráči A týmu, tak celý
realizační tým a samozřejmě také
skvělí holubičtí fanoušci!

Jak jsme na podzim hrál i? Ze 1 3 zápa
sů jsme 9 vyhrál i a 4 prohrál i . Celkem
jsme nasbíral i 27 bodů a brankové
skóre 45:33. Našeho rivala Libčice
jsme za sebou nechali o 3 body na 4.
místě. Tabulku přes zimu vedou Do
brovice "B" s 29 body. Před námi je na
2. místě rovněž s 29 body, ale horším
skóre, Mělník. Jak je vidět, horní příčky
tabulky jsou hodně srovnané, nikdo
nemá výrazný náskok, takže pro jarní
část sezóny je vše otevřené.

Od minulého vydání našich novin jsme
dohrávali tři zápasy.
V sobotu 3. l istopadu jsme hrál i na

hřišti TJ AFK ELETIS LUŽEC. I když
šlo o soupeře z dolní části tabulky,
dokázal nás porazit 4:1 (po poločase
2:0). Naši čestnou branku vsíti l Roman
Ježek ve 48. minutě. Sníži l na 2:1
a vykřesal tak pro náš tým určité nadě
je, které se ale nakonec nenaplni ly.

Poslední domácí zápas podzimu jsme
sehrál i v neděli 1 1 . l istopadu s týmem
TJ Byšice a po na branky téměř jalo
vém poločase 1 :0 jsme nakonec zví
tězili vysoko 5:1 . Naše branky dávali
Pavel Rodr a Milan Pilík a pak násle
doval hattrick Jiřího Valtra  kuriózní
jsou minuty, kdy jeho tři branky padly:
66. , 77. a 88. (ta byla z penalty).

S podzimem jsme se rozloučil i ve svá
teční sobotu 1 7. l istopadu v Libčicích
a nemohli jsme lépe  zvítězili jsme
vysoko 6:3. Už poločas 1 :5 pro nás co
by hosty byl poněkud nečekaný a vý
mluvný. Náš brankostroj rozjel už v 9.
minutě Jiří Valtr, který pak ještě dvě
branky přidal a opět se radoval z hat

TJ SOKOL HOLUBICE
z.s.

vás zve na

VALNOU HROMADU
která se uskuteční v sobotu

2. 2. 2019 od 14.30 hodin
v restauraci Na Hřišti

Srdečně vás zveme na

KLUBOVOU SOUTĚŽ V AEROBIKU
v sobotu 1 9. ledna 201 9 od 1 6.00 hodin v sále U Korychů ve Velkých Přílepech .

Zúčastnit se může každý, kdo má chuť  děti, dospělí i rodiče (speciální kategorie VIP).

Jednotlivé kategorie jsou rozděleny na začátečníky a závodníky.
Pro tři nej lepší z každé kategorie jsou připraveny medaile, pro každého účastníka zajímavá cena.

Startovné: 50 Kč

Přihlášky zasílejte nejpozději do 1 4. 1 . 201 9 na email saclt@seznam.cz.
Do přihlášky nezapomeňte uvést své jméno, příjmení, datum narození a kategori i závodník/začátečník.

Více informací na www.lenkatydli.cz.
Těšíme se na všechny soutěžící i na ty, kteří se při jdou podívat.☺



Fotbal

PŘÍPRAVKY TJ SOKOL PO PODZIMNÍ ČÁSTI SOUTĚŽÍ
Starší přípravka ročníků 2008/2009 odehrála na podzim
deset zápasů. Z osmi účastníků své soutěže přezimuje na
krásném prvním místě s náskokem šesti bodů před Úhonice
mi a týmem Dobříč/Nučice.
V kádru má starší přípravka 1 5 hráčů. Z hráčů starší příprav
ky se na brankách podílel i Martin Král 21 góly, Matěj Valtr
1 5 góly, Matyáš Soukup 1 3 góly, Samuel Clegg 1 0 góly,
Tadeáš Pecník 9 góly, Jakub Cvrk 4 góly, J iří Beneš dal 2
góly a Adam Čada s Matějem Zikou po 1 gólu.
Velkým pozitivem také je, že se ve starší přípravce rozchyta
l i dva brankáři – Jakub Cvrk a Honza Mareš, kteří se v bran
ce střídají.

V mladší přípravce máme 1 2 hráčů ročníků 201 0/201 1 . Na
jej ich turnaje jezdí i někteří hráči z mini přípravky. V té má
me 1 4 hráčů ročníku 201 2 a mladších.
Mladší přípravka se účastni la 6 turnajů, ve kterých odehrála
celkem 30 zápasů. 24krát vyhrála a ze 6 utkání odešla pora
žena. Turnaje mladší přípravky hraje vždy 6 týmů. Naši malí
fotbal isté se mezi nimi umísti l i průběžně na třetím místě,
když v turnajích vybojovali 3x druhé místo a 3x třetí místo.
Z hráčů mladší přípravky se na brankách podílel i : Dominik
Mára 30 góly, Lukáš Pecník 29 góly, Remi Dhil lon 25 góly,
Matěj Kostřáb 1 2 góly, Lukáš Cvrk 1 1 góly, Matěj Smetana 9
góly, Matyáš Goban 5 góly, Ondřej Verner 3 góly, Šimon
Petráš 2 góly, Michal Barnet 2 góly. Z mini přípravky pomohli
Jára Stuchlý 1 9 góly, Simon Beliavski 6 góly, Rostík Revut 3
góly a Martin Bareš 2 góly.
V mladší přípravce se objevil nový brankař Šimon Petráš,
který si vede výtečně. Za zády má Lukáše Cvrka, který mů
že kdykoliv kvalitně zaskočit.

Naše mini přípravka sehrála jeden přátelský zápas s tý
mem Jinočany/Zbuzany a vyhrála 8:1 . Naše branky vstřel i l i
Simon Beliavski (3x), Rostík Revut (2x). Matěj Kostřáb, který
mini přípravku doplni l , vstřel i l 2 branky a Remi Dhil lon dal 1
branku.

Tréninky probíhají v sezónu vždy v úterý a ve čtvrtek na hřiš
ti . Teď přes zimu se scházíme každé pondělí na sále v kul
turním domě. V polovině měsíce ledna 201 9 zahájíme zimní
přípravu, kterou doplníme halovými turnaji .
Na příští léto jsme se rozhodli v posledním srpnovém týdnu
udělat pro děti letní soustředění před novou sezónou.

Všem, kteří se na práci s přípravkami podílejí, moc dě
kujeme. Stále bychom ale potřebovali , aby se do přípravy
naší nejmladší generace zapoji l i i další trenéři. Nenajde se
mezi vámi, čtenáři, někdo, kdo by nám mohl a chtěl
s holubickým fotbalovým potěrem pomáhat? Ani nemusí
te rozumět fotbalu  stačí chuť, zájem o práci s dětmi a něja
ký ten volný čas. Těšíme se na vás.
Kontakt: J iří Fojtík, telefon 606 620 052

Našim malým fotbalistům, jej ich rodičům, všem, kdo se na
jej ich přípravě podílejí, stejně jako fanouškům, jej ichž pod
pora je především na domácích zápasech a turnajích napro
sto úžasná a široko daleko unikátní (děkujeme!), všem vám
přejeme krásné a veselé Vánoce, vydařené odpočinko
vosportovní prázdniny a do nového roku hodně zdraví,
štěstí, kamarádství a parádních gólů.

Jiří Fojtík
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Vítězství!

"Pidilidi"

Mladšípřípravka

Staršípřípravka



Výroční valnou hromadu
která se bude konat

v sobotu 12. ledna 2019
od 14.00 hodin

v zasedací místnosti
Obecního úřadu Holubice.

Těšíme se na účast všech členů,
hostů a příznivců sboru.

Pozvánky / Inzerce 1 5

MYSLIVECKÝ PLES

sobota 12. ledna 2019
od 20.00 hodin
v KD Otvovice

hudba, tanec, zábava,
tradiční bohatá tombola

Dopravu z/do Holubic
zajistí autobus:

od OÚ Holubice odjezd
v 18.45, 19.30 a 20.00 hodin,

odjezd z Otvovic
ve 24.00, 1.00, 2.00 a 2.30 hod.

Vstupné na místenky 150 Kč/os.
Rezervace vstupenek:
u pana Vl. Helebranta
na tel. 737 555 361

SBOR DOBROVOLNÝCH HASIČŮ KOZINEC
pořádá a zve vás na

holubické masopustní veselí
s průvodem obcí v maskách

a zabijačkovými hody

v sobotu 16. února
od 14.00 hodin, vycházíme od obecního úřadu

Akce se koná za podpory OÚ Holubice a místních spolků.

BAKUS
2019

Hasičský ples
v sobotu 23. února 2019
od 20.00 hodin v KD Holubice.

Můžete se těšit na dobrou zábavu,
živou hudbu, tanec a bohatou tombolu.
Občerstvení zajištěno.

O zahájení prodeje vstupenek budeme
včas informovat.

Přijďte se na Nový rok setkat
se sousedy a přáteli.

NOVOROČNÍ OHŇOSTROJ
Kdy a kde?

V úterý 1. ledna 2019
od 17 hodin na fotbalovém hřišti.

Pořádá a srdečně zve
Obec HolubiceKozinec
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